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ELŐZETES

Nyirádon már nyertünk egyszer...
Új versenyen indul a Planet Turán Motorsport versenyzőpárosa. A verseny
természetesen nem csak csapatunknak, hanem az egész mezőnynek új, hiszen először
kerül megrendezésre a NYIRÁD Rallye.

www.turanmotorsport.hu
Ingyenes letölthető, nagy felbontású képek:

Turán Frigyes:
"

pénteken 14-18 óráig prológ a Nyirádi Motorsport Centrumban.
Szombaton 8, vasárnap 6 gyorsasági szakasz után a céldobogó Sümegen, vasárnap 15óra
7perckor. A verseny hivatalos honlapja: http://nyirad.duen.hu

A verseny programja:

www.duen.hu - sajtóanyagok

Legutóbb hátsó-kerék hajtású WRC-vel versenyeztünk, most szeretnénk rákapcsolni
az első hajtást is…
Azon gondolkoztunk, hogy mi lehet még az a probléma, ami még elő jöhet, de már
szinte minden volt, mindenre megoldást találtunk és még mindig bizakodok az autóban
és elhiszem, hogy ez az autó végig tud menni egy versenyen.
Erre murvás futamon már volt példa, hiszen a Duna Rallye-n végig versenyeztünk és
az abszolút második helyen fejeztük be a versenyt. Ez az eredmény tökéletes lenne
most is…

Vadonatúj pályákon fogunk versenyezni és ez már a tréningnek is jó hangulatot adott.
Remélem, hogy a rendezők be tudják tartani, amit felvállaltak a verseny előtt és senki
nem tudott a szabályok adta kereteken kívül tréningezni és egyenlő feltételekkel
tudunk versenyezni.

Az első kör, a négy gyorsasági után ki fog derülni, hogy ki is megy igazán az itinerből
és kinek lesz kiugró eredménye, kinek pedig hasonló, mint a bajnokság korábbi
versenyein.
Bízom benne, hogy a jó eredményünk tükörképet fog adni arról is, hogy milyen jól
sikerült a felkészülésünk.

A nyirádi rallycross pálya bevetése egy nagyon jó ötlet a rendezőtől. Itt már egyszer
nyertünk egy versenyt, a Bajnokok tornáját, remélem ez valami tapasztalatot jelent.
Bár a pálya nagyon egyszerű, de nagyon jól nézhető és egész napi programot jelenthet
egész családoknak is.

Gondmentes versenyt szeretnénk, de ha jól emlékszem, szinte mindig hasonlóan
vágtunk neki idén a versenyeknek. Szeretnénk a dobogóra állni, de azt gondolom
nagyon sokan vagyunk így. A bajnokság két élharcosa nagy harcot fog vívni, szerintem
sok kockázattal. Meglátjuk, hogy mennyire tudunk közel férni hozzájuk.

Új támogatóval bővült a csapatunk. Ezúton is köszönjük a PENTA DRINK bizalmát,
szeretnénk nekik is és természetesen a többi partnerünknek is megfelelni az év
hátralévő részében.


